
Vă stau la dispoziție pentru  
nevoile dvs. spirituale: 

  PASTOR  

  PASTOR 

  PASTOR 

  PREZBITER 

  DIACON 

  DIACON 

  DIACON 

  DIACON 

  DIACON 

  DIACON 

  DIACON 

   0745 306 431 

   0722 800 691 

   0727 817 011 

   0734 539 044 

   0749 938 951 

   0724 700 470  

   0765 459 691 

   0767 320 559  

   0724 529 836 

   0737 176 997 

   0723 817 964  

NELU FILIP                 

EUSEBIU STĂNILĂ     

NELU MOISA 

RAUL DAMEAN           

BENIAMIN PROINEA 

CĂLIN MARTINCONI 

CIPRIAN MUNTEAN 

ELISEI URSAN  

FLORIN SILAGHI 

JANI KARDOS 

SORIN STREIANU 

 

„Zi şi noapte Îl rugăm nespus să vă putem 
vedea faţa şi să putem împlini ce mai 

lipseşte credinţei voastre.”  
(1 Tesaloniceni 3:10) 

 
 Credincioșii din Tesalonic au 
demonstrat multă răbdare și statornicie în 
încercări, și Pavel simte că nu-I poate 
mulțumi îndeajuns lui Dumnezeu pentru 
bucuria inimii sale, cu privire la ei. 
 
 Ca și Pavel, și noi să ne rugăm astfel 
încât credința noastră să se maturizeze,  
dragostea să crească tot mai mult, inimile 
noastre să fie întărite, și viețile sfințite! 
 
 Ne rugăm pentru micuții Naomi-Sarah 
Șandor, Louis Matei și Caius-Patrick Neș. 
Creșterea lor să fie binecuvântată de Domnul, 
și la vremea hotărâtă să Îl aleagă ca Domn și 
Mântuitor al vieții lor! 

  A. K. 

Popas în rugăciune Citirea Bibliei în 2024 | Proiectul „Împreună” 

Pentru sugestii sau materiale, trimite un e-mail aici:  
buletin.duminical@yahoo.com 
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Î 
n fiecare an, sărbătoarea Cincizecimii ne 
aduce aminte de prezența permanentă a 
divinității în viața creștinului, care se 
manifestă prin coborârea Duhului Sfânt 

peste oricine crede în jertfa Domnului Isus 
Hristos și se dedică acestei trăiri prin 
credință.  

În Noul Testament regăsim avertismentul că 
în zilele din urmă: „Oamenii vor fi iubitori 
mai mult de plăceri decât iubitori de 
Dumnezeu” (2 Timotei 3:2-5). În ciuda 
faptului că lumea este degradată,            
plină de răutate - „toată lumea zace în cel 
rău” (1 Ioan 5:19), noi trebuie să fim 
asemenea lui Noe: „Noe era un om 
neprihănit şi fără pată între cei din vremea 
lui: Noe umbla cu Dumnezeu” (Geneza 6:9). 

Renunțarea la sine se face prin lucrarea 
măreață a Duhului Sfânt de care biserica are 
nevoie, pentru că Duhul Sfânt este Cel care 
îl convinge pe om de păcat, îl transformă, îi 
dă o nouă identitate în Hristos și îl  
împuternicește să fie eficient în slujire    
(Ioan 16:8; Tit 3:5; 2 Corinteni 5:17;  
Fapte 1:8).  

Pe parcursul vieții, Duhul Sfânt îl schimbă 
pe creștin, și-l face asemenea Fiului lui 
Dumnezeu. 

Anul acesta, dezideratul bisericii noastre 
arată nevoia după mai multă maturitate 
spirituală în rândul credincioșilor, și aceasta 
se obține printr-o trăire creștină dedicată. 
Manifestarea darurilor spirituale în biserică 
ajută la zidirea altora, dar are ca scop slava 
lui Dumnezeu, iar aceasta se va vedea prin 
prezența roadei Duhului Sfânt în viața 
fiecărui credincios (Galateni 5:22-23). 

Cuvântul allēlōn apare de o sută de ori în 
Noul Testament și este tradus „unul pe altul” 
sau „unul altuia”, ,,suntem mădulare unii 
altora” (Romani 12:5, Efeseni 4:25 etc). 
Numai conectat la adevărata Sursă, creștinul 
adevărat poate deveni roditor din punct de 
vedere spiritual: „Cine rămâne în Mine şi în 
cine rămân Eu aduce multă roadă, căci, 
despărţiţi de Mine, nu puteți face 
nimic” (Ioan 15:5). 

„Maturitate” - Efeseni 4:15  
(Deziderat Poarta Cerului, 2024) 
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Programul bisericii 

 Joi  

18:00  
Studiu biblic 

Marți 

18:00  
Rugăciune 

Duminică 

09:00 & 18:00 
Servicii divine 

Adresa bisericii  

Str. Banul Mărăcine, Nr. 25, Timișoara 

  Vasile Priala 

 

Scanează codul QR alăturat pentru a asculta 
cel mai nou episod al podcastului  

„Dialog la Poartă”, cu titlul:  
„Botezul cu Duhul Sfânt  
- experiențe și mărturii ”. 



Le urăm  
„La mulți ani!” 
în umblarea cu Domnul 

celor care își serbează ziua 

de naștere săptămâna 

viitoare: 

 
| DUMINICĂ, 23 IUNIE | 
Elisabeta Almaș 

Selin Ursu 
Timotei Brăescu 
Valentin Farcaş  

 
| LUNI, 24 IUNIE | 
Amos Ursan 

Daniel Moldovan 
 

| MIERCURI, 26 IUNIE | 
Alina Muțu 

Rebeca Mărgan  
 

| JOI, 27 IUNIE | 
Aurel Miletici 
Luminita Popa 
Veronica Hora 

 
| VINERI, 28 IUNIE | 
Ada Rogojină 

Estera Mihăilă 
Ion Botoș 

Maria Costea  
 

| SÂMBĂTĂ, 29 IUNIE |  
Abel Matache 

Adriana Manofu 
Diana Strîmbu 
Amira Bagiu  

 

  Din volumul Prin fereastra teminței, de Nicolae Velimirovici  

Data căsătoriei 
6 iunie 2020  

Versetul familiei 
„Domnul este bun cu cine 
nădăjduiește în El, cu 
sufletul care-L caută. Bine 
este să aștepți în tăcere 
ajutorul Domnului.”  
(Plâng. lui Ieremia 3:25-26)  
  
Experiențe cu Domnul 

Astăzi ne rugăm, dar și 
spunem: „La mulți ani 
binecuvântați cu Domnul 
Isus!” familiei Țântar, care 
a avut aniversarea a 4 ani 
de căsătorie chiar la 
începutul acestei luni. 
Dumnezeu să îi poarte din 
biruință în biruință și din 
binecuvântare în 
binecuvântare! El a făcut-o 
și până acum, dăruindu-le 
doi copii: Radu Matei          
(6 ani) și Rut Rebeca Maria (1 an).            

Dar ei au primit și o nădejde pentru această viață, precum și 
promisiunea vieții veșnice, când anul trecut L-au mărturisit pe 
Isus Hristos ca Mântuitor și Domnul al vieții lor. Și au dat 
întregire acestui tablou, făcând botezul împreună, ca familie. 
Dar ei ne mai spun și cum Dumnezeu a lucrat în mod deosebit 
în viața lor prin vindecarea fetiței, Rut, atunci când medicii 
aveau rezerve. Mare și bun este Domnul! 

Motive de rugăciune 

Silviu și Florentina ne cheamă să îi susținem în rugăciune 
pentru dorințele lor. Dumnezeu să îi țină tari în credință si 
să îi conducă pe calea Lui toată viața lor. De asemenea, El 
să fie alături la fiecare pas, și să le dea înțelepciune să își 
crească și copiii pe calea Domnului. 

Astăzi și întreaga săptămână viitoare dorim să ne rugăm pentru 
familia Țântar, aducând înaintea Domnului acești oameni 
minunați. Domnul să Se îngrijească de toate nevoile lor aici pe 
pământ şi să le fie alături la fiecare pas! El să-i ajute să rămână 
o binecuvântare pentru cei din jur și pentru biserică! 

 
  A.A. 

UNIȚI ÎN RUGĂCIUNE PENTRU FAMILIILE BISERICII 

Familia ȚÂNTAR Silviu și Florentina 

Astăzi, Îi mulțumim Domnului și ne rugăm pentru: 

„Tu, Doamne, nu-mi 
vei opri îndurările 

Tale, ci bunătatea și 
credincioșia Ta mă vor 

păzi totdeauna.”  
(Psalmul 40:11) 

  R.G. 

  A.P. 

Ce înseamnă numele copilului meu? 

LOUIS  -  nume din franceză si germana veche, cu semnificația de: 
„luptător vestit”. 

NAOMI -  numele provine de la ebraicul „Na'omiy”, care înseamnă „plăcere”.  
În Vechiul Testament, Naomi este numele soacrei lui Rut. După moartea soțului 
și a fiilor, Dumnezeu a lucrat la situația lor, astfel încât Rut a fost răscumpărată 
de o rudă, iar Naomi a ajuns să fie din nou o femeie binecuvântată, fiind bunica 
lui Obed, viitor bunic al regelui David.  
 
SARAH -  – nume ebraic, cu semnificaţia de „femeie de rang înalt”, adesea 
tradus simplu ca „prinţesă” sau „doamnă” . În Biblie, cea care a purtat acest 
nume a fost soţia lui Avraam şi mama lui Isaac, pe care l-a născut la vârsta de 
90 de ani, în urma unei promisiuni divine.  

Rugăminte: 
Pentru o mai bună organizare 

a informațiilor din această 
rubrică, vă rugăm să luați 
legătura cu secretariatul 

bisericii, pentru a depune 
copii ale actelor de identitate,  

și astfel să vă putem 
 include în lista săptămânală  
de sărbătoriți, evitând erorile. 

Naomi-Sarah Șandor 

Caius-Patrick Neș 

CAIUS -  nume de origine latină şi variantă a numelui roman Gaius. Numele 
Caius are două posibile semnificații: „bucurie” şi „omul pământului”.  
În Noul Testament, Gaius a fost un creștin, tovarăș de lucru al apostolului Pavel.  
 
PATRICK -  nume de origine latină, însemnând „nobil, aristocrat, patrician”.  

Fiți veșnic binecuvântați, Naomi-Sarah, Louis și Caius-Patrick! Rugăciunea noastră este ca atunci când veți fi mari, 
pe lângă numele frumoase pe care le purtați, să dobândiți cel mai frumos nume, acela de „copil de Dumnezeu”. 

Louis Matei 

Vedere firească, vedere duhovnicească Fragment  „ 
Nu te lua după ce văd ochii. Căci 

ochii văd cele de  deasupra, nu cele din adânc; văd 
veșmântul, nu miezul; văd actorul, nu omul; văd 
omul, nu pe Dumnezeu. Mintea binecuvântă vede 
ceea ce ochiul nu poate vedea; vede adâncurile de 
sub suprafață, vede miezul de sub veșmânt, vede 
omul de dincolo de actor, și pe Dumnezeu dincolo 
de om. Cele ce nu se văd sunt pentru cei maturi; 
cele ce se văd sunt pentru copii.  

Toate profunzimile și înălțimile ființei sunt 
nevăzute; tot miezul, toată esența și tot rostul 
tuturor lucrurilor este nevăzut pentru ochiul 
simțitor, dar văzut pentru ochiul lăuntric, pentru 
vederea dumnezeiască din lăuntrul nostru, iar 
aceasta este mintea. Într-un cuvânt, ochiul trupesc 
vede semnele sau chipurile, 
iar mintea vede duhul și rostul… 

Și Europa de odinioară începuse cu duhul,  
iar acum în trup se săvârșește, adică în vedere 
trupească, în judecată trupească, în dorințe trupești 
și în câștiguri trupești. Ca și cum ar fi fost înșelată! 
Întreaga ei viață din vremurile noastre este cuprinsă 
între două dimensiuni: lungime și lățime. Ea știe 
numai de spațiu, adică de lungime și lățime. Nu știe 
nici de adâncime, nici de înălțime. Din această 
pricină, se luptă pentru pământ, spațiu, extindere. 
Pentru spațiu, numai pentru spațiu! De aici, război 
după război, și grozăvie după grozăvie.  

Căci Dumnezeu nu l-a zidit pe om să fie doar o 
vietate în spațiu, ci ca să pătrundă cu mintea 
în adâncimea tainelor și să se ridice cu inima la 
înălțimile dumnezeiești. Războiul pentru pământ 
este un război împotriva adevărului. Iar războiul 
împotriva adevărului este un război împotriva 
firii dumnezeiești și omenești. 


